

.62634181 (P)

TO/À • Participants canadiens,  
Canadian participants.

FROM/DE • Directeur général, Bureau de l'Europe de l'Ouest  
Director general, Western Europe Bureau.

REFERENCE •  
RÉFÉRENCE

SUBJECT • Commission mixte culturelle Canada-Belgique  
SUJET • (communautés française et flamande): 1987.  
Canada-Belgium Cultural Mixed Commission:  
(French and Flemish Communities): 1987.

Security/Sécurité	NONCLASSIFIÉ/UNCLASSIFIED
Accession/Référence	
File/Dossier	
Date	25-I-1988
Number/Numéro	RWP-0265

ENCLOSURES  
ANNEXES

DISTRIBUTION

- RGB
- RGBA
- RWR
- RWT
- RWPT
- BCB
- BKD
- BKA
- BKR
- BKC
- IFX
- CFX
- Provinces
- DOC/MDC
- SS/SE
- Canart
- BRU
- RWP

... Veuillez trouver ci-joint une copie des deux procès-verbaux de la XII<sup>e</sup> session de la Commission mixte culturelle Canada-Belgique (communautés française et flamande) qui s'est tenue à Bruxelles en octobre dernier.

2. Je suis heureux de vous informer que le Ministère des Affaires étrangères de Belgique a levé la "réserve d'attente" qu'il avait mis sur certains aspects du programme de travail avec la communauté française de Belgique.

3. En ma qualité de chef de la délégation canadienne à cette XII<sup>e</sup> session, je tiens à vous exprimer mes sincères remerciements pour votre coopération qui nous a permis de conduire rondement et efficacement ces discussions. Grâce à vous, cette XII<sup>e</sup> session aura été un succès. Merci.

\* \* \* \* \*

Attached is a copy of the two Records of decisions for the XIIth session of the Canada-Belgium Cultural Mixed Commission (French and Flemish Communities) which was held in Brussels last October.

2. I am pleased to inform you that the Belgium Ministry of Foreign Affairs has lifted the "réserve d'attente" it had imposed on some aspects of the Programme with the French community.

3. As Chairman of the Canadian delegation to this XIIth session, I thank you for your cooperation which ensured that these discussions were held promptly and efficiently. Your efforts made this XIIth session a great success. Thank you.

Le Directeur général,  
Bureau de l'Europe de l'Ouest

  
Peter Walker  
Director General  
Western Europe Bureau.